
Vraagnummer Datum Rol Vraagsteller Kruimelpad Titel Vraag Antwoord

1 25-5-2025 CDA Egbert Knorren Bestuursrapportage 2025 - Thema Samenleving - 
Programma 2: Participatie, zorg en minima - 
Financiën

Schuldhulpverlening De bijstelling betreft een prijseffect en een hoeveelheidseffect. De 
laatste is lastig(er) in te schatten dan de eerste. In d begroting is 
toch rekening gehouden met een indexatie? Is de stijging daarom 
vooral aan het hogere gebruik toe te rekenen? En zo ja, is bekend 
waardoor het gebruik toeneemt (aan welke 'doelgroep' kan de 
toename worden toegeschreven)?

De stijging is niet vooral aan het hogere gebruik toe te rekenen. Het 
is een combinatie van stijging van de tarieven én een toename 
gebruik. De nieuwe tarieven voor de dienstverlening waren pas na 
het opstellen van de begroting 2025 bekend. De toename in gebruik 
zit met name op het budgetbeheer. 

2 25-5-2025 CDA Egbert Knorren Bestuursrapportage 2025 - Thema 
Leefomgeving, ruimte en economie - 
Programma 6: Economische ontwikkeling - 
Actuele ontwikkelingen

Beheer De Plataan Met het oog op de continuïteit: Waarom wil WMW stoppen met het 
beheer van De Plataan?

Stichting Welzijn Mensenwerk heeft per brief in februari 2025 
aangegeven de beheerovereenkomst (subsidie-
uitvoeringsovereenkomst) voor het cultureel centrum De Plataan 
niet te willen verlengen. De formele einddatum is 31 december 
2025. Stichting Welzijn Mensenwerk heeft aangegeven het beheer 
op zo kort mogelijke termijn over te willen dragen. De gemeente is 
met Stichting Welzijn Mensenwerk in gesprek om het beheer over te 
nemen. Uit de gesprekken met Stichting Welzijn Mensenwerk is 
gebleken dat de stichting het niet als haar kerntaak ziet om 
accommodaties langer te beheren.

3 25-5-2025 Sterk Meppel Pierre van Leeuwen Bestuursrapportage 2025 - Thema 
Leefomgeving, ruimte en economie - 
Programma 4: Leefomgeving - Investeringen

Programma 4: investeringen / actieplan fiets: ‘Gekeken wordt 
hoe de beschikbare subsidies vanuit Veilig Bereikbaar Drenthe 
kunnen worden ingezet op andere projecten.’

Vraag: Kan het college aangeven op welke wijze de beschikbare 
subsidies vanuit Veilig Bereikbaar Drenthe nu ingezet gaan worden, 
op welke alternatieve fietsprojecten de prioriteit ligt na het vervallen 
van de investeringen in het Rumptigerpad en de Zomerdijk, en op 
welke wijze de raad en inwoners betrokken worden bij deze 
herprioritering?

Voor Meppel is vanuit de subsidieregeling “Veilig en Bereikbaar 
Drenthe” nog € 383.127 beschikbaar. Deze regeling sluit eind 2025. 
Het beschikbare budget zal verdeeld worden over lopende projecten 
vanuit Actieplan Fiets!. 

4 25-5-2025 Sterk Meppel Pierre van Leeuwen Bestuursrapportage 2025 - Thema 
Leefomgeving, ruimte en economie - 
Programma 5: Ruimtelijke ontwikkeling - 
Financiën

P van Leeuwen ( sterk Meppel) Programma 5: Ruimtelijke ontwikkeling: Financiën/ Faciliterend 
grondbeleid: ’V anuit het faciliterend grondbeleid is sprake van een 
incidenteel extra opbrengst in 2025 van in totaal € 211.000 volgend 
uit het kostenverhaal op ontwikkelaars. Een groot deel van de 
kosten is al gerealiseerd. Voor 2025 gaan we uit van € 50.000 aan 
gerelateerde kosten voor het faciliterende grondbeleid. ’

Vraag: Gelet op de urgente woningbouwopgave en het streven naar 
versnelling: acht het college het huidige faciliterende grondbeleid 
nog toereikend, of wordt het wenselijk geacht om – al dan niet op 
strategische locaties – (gedeeltelijk) over te stappen op een actiever 
grondbeleid om meer regie en tempo te kunnen realiseren, ondanks 
de daarmee gepaard gaande risico’s?

De gemeente Meppel voert conform het vastgestelde beleid een 
proactief faciliterend grondbeleid. Als de situatie daarom vraagt, kan 
ervoor worden gekozen om een meer actieve (of passieve) vorm 
van grondbeleid te voeren. Het huidige vastgestelde grondbeleid 
biedt daarmee de mogelijkheid om actiever grondbeleid in te zetten 
bij projecten of locaties waar dit nodig wordt geacht. 

5 25-5-2025 Sterk Meppel Pierre van Leeuwen Bestuursrapportage 2025 - Thema Bestuur, 
dienstverlening en veiligheid - Programma 7: 
Bestuur, dienstverlening en veiligheid - Actuele 
ontwikkelingen

Programma 7: Bestuur, dienstverlening en veiligheid /Wet 
Digitale Overheid

Kan het college aangeven wanneer het digitale 
toegankelijkheidsonderzoek voor de 33 gemeentelijke websites 
wordt uitgevoerd, welke stappen nodig zijn om te voldoen aan de 
Wet Digitale Overheid, of hiervoor budget en capaciteit beschikbaar 
zijn en andere digitale diensten (zoals formulieren, PDF’s, 
selfservice-zuilen, nieuwsbrieven en sociale media) worden 
meegenomen?

Voor Meppel.nl, duurzaam.meppel.nl en open.meppel.nl is het 
toegankelijkheidsonderzoek afgerond; deze voldoen aan de 
wettelijke eisen. 

De komende maanden beoordelen we ook de content: teksten, 
afbeeldingen, links, video’s en documenten moeten voor iedereen 
begrijpelijk en bruikbaar zijn, inclusief mensen met een beperking. 
Ook formulieren en PDF’s worden toegankelijk gemaakt.

De andere gemeentelijke websites worden de komende periode 
onderzocht. Na elk onderzoek volgt een toegankelijkheidsverklaring. 

6 27-5-2025 VVD Hans van Scheijen Bestuursrapportage 2025 - Bestuursrapportage 
op hoofdlijnen - Moties en amendementen 
programmabegroting 2025 - Moties en 
amendementen programmabegroting 2025

Motie Ogterop Uit het antwoord blijkt dat de bijdrage door derden niet hoger zal zijn 
dan 1.1miljoen. Indertijd werd aangegeven door het college tijdens 
de raadsvergadering aangegeven dat een besluit voor 
vernieuwbouw zou betekenen dat derden hun bijdragen zouden 
verhogen. Verder kon de bijdragen nog verhoogd worden omdat nog 
subsidies aangevraagd konden worden voor o.a. de bijzondere. 

Graag specificatie hoe die 1.1 miljoen is opgebouwd?

Het college heeft aangegeven dat de bijdragen van derden zal 
toenemen als Ogterop wordt verzelfstandigd. Kan over deze 
bijdragen nog iets concreter worden uitgelegd?

Cf het informatieboek Vernieuwbouw Schouwburg Ogterop (pag. 
157) is de € 1,1 miljoen opgebouwd uit: publieke inkomsten € 
250.000, reguliere subsidies € 750.000 en maatschappelijk € 
100.000. Inmiddels is € 250.000 subsidie uit Regio Stedenfonds en 
€ 300.000 Dumava subsidie toegekend.

Op dit moment is gestart met de voorbereiding naar een onderzoek 
verzelfstandiging van Schouwburg Ogterop. Via de reguliere P&C 
cyclus wordt u als raad hierover geïnformeerd. De verwachting is 
dat een verzelfstandigd theater meer mogelijkheden biedt richting 
sponsoren en externe bijdragen. 

3-6-2025 Pagina 1 van 2



Vraagnummer Datum Rol Vraagsteller Kruimelpad Titel Vraag Antwoord

7 27-5-2025 VVD Hans van Scheijen Bestuursrapportage 2025 - Thema Samenleving - 
Programma 1: Bewegen en Welzijn - Actuele 
ontwikkelingen

Stichting Welzijn MensenWerk Eerder is door het college gesteld dat WMW haar dienstverlening 
zou aanpassen om zo de kosten te beperken. WMW zou diensten 
aanbieden waar de gemeente niet om had gevraagd?

In 2025 voert Stichting Welzijn MensenWerk (WMW) geen 
werkzaamheden uit waarvoor geen opdracht is gegeven door de 
Gemeente Meppel. In de gesprekken die eind 2024 zijn gevoerd is 
helder uiteengezet welke basis werkzaamheden Stichting WMW 
uitvoert die worden gesubsidieerd en tegen welk kostenniveau.

8 27-5-2025 VVD Hans van Scheijen Bestuursrapportage 2025 - Thema Samenleving - 
Programma 1: Bewegen en Welzijn - 
Investeringen

Vervanging Zwembad-zoutelektrolyse Kan deze aanschaf meegenomen worden naar het nieuwe 
zwembad?

Ja, het nieuwe zout-elektrolysesysteem is verplaatsbaar en 
herbruikbaar. Het nieuwe systeem wordt op basis van de huidige 
configuratie van het zwembad ingericht. Afhankelijk van de 
toekomstige configuratie kan het systeem (deels) hergebruikt 
worden. De verwachte technische levensduur bedraagt circa 10 tot 
15 jaar. 

9 27-5-2025 VVD Hans van Scheijen Bestuursrapportage 2025 - Thema Samenleving - 
Programma 2: Participatie, zorg en minima - 
Financiën

Loonkostensubsidie Is het mogelijk om bij dit aantal aantallen te noemen zodat een 
vergelijking in jaren mogelijk wordt?

Dat is mogelijk. Hieronder staan de jaartallen en het aantal inwoners 
met Loonkostensubsidie (LKS)

Jaartal    Aantal inwoners met LKS
2022        91
2023        117
2024        136

10 27-5-2025 VVD Hans van Scheijen Bestuursrapportage 2025 - Thema Samenleving - 
Programma 2: Participatie, zorg en minima - 
Financiën

Ondersteuning WMO Hebben de betrokken zorgorganisaties een taakstelling gekregen 
met oog op de gestegen kosten om de kosten te beperken?

Onze uitgaven stijgen door het hanteren van reële tarieven en groei 
in aantal cliënten door onder andere vergrijzing. Dit past ook bij het 
landelijk beeld. Wij hebben de zorgorganisaties geen taakstelling 
opgelegd om de kosten te beperken.

11 27-5-2025 VVD Hans van Scheijen Bestuursrapportage 2025 - Thema Samenleving - 
Programma 3: Onderwijs, cultuur en media - 
Financiën

Onderzoeksbudget onderwijshuisvesting Is het niet verstandig om met oog op de samenhang van de 
verschillende vraagstukken dit onder te brengen in een 
gebiedsagenda

Nee. Het onderzoeksbudget is gericht aangevraagd voor het 
uitvoeren van een aantal specifieke onderzoeken. Concreet gaat het 
om het onderzoek naar het onderwijspark Ezinge en een 
vervolgactie vanuit de ontwikkelagenda in het IHP.

12 27-5-2025 VVD Hans van Scheijen Bestuursrapportage 2025 - Thema 
Leefomgeving, ruimte en economie - 
Programma 4: Leefomgeving - Investeringen

Riolering Kastanjelaan/Weerdstraat Worden bij deze herinrichting ook eventuele voorzieningen in de 
grond gelegd richting de toekomstige energietransitie?

Bij projecten voor herinrichting van de openbare ruimte overleggen 
wij met nutspartijen of het mogelijk is werkzaamheden van hen naar 
voren te halen en mee te nemen. Dit gaat ook over werkzaamheden 
rondom de energietransitie. Datzelfde geldt voor overige 
werkzaamheden van onszelf. Daarmee proberen we zo veel 
mogelijk te voorkomen dat de straat onnodig vaak open moet. In het 
geval van de Kastanjelaan/Weerdstraat zijn we in overleg.

13 27-5-2025 VVD Hans van Scheijen Bestuursrapportage 2025 - Thema 
Leefomgeving, ruimte en economie - 
Programma 6: Economische ontwikkeling - 
Actuele ontwikkelingen

De Plataan Heeft de voorgenomen terugtrekking van WMW als beheerder 
consequenties voor de begroting van WMW?

Stichting Welzijn Mensenwerk ontvangt op basis van de subsidie-
uitvoeringsovereenkomst een vergoeding voor haar beheertaak van 
de Plataan.
Als Stichting Welzijn Mensenwerk deze taak eerder beëindigd dan 
zal de vergoeding evenredig worden verrekend. Van te voren heeft 
Stichting Welzijn Mensenwerk hier rekening mee gehouden in haar 
begroting. Dit is in goed overleg besloten en zodoende bepaald. 

14 27-5-2025 VVD Hans van Scheijen Bestuursrapportage 2025 - Thema Bestuur, 
dienstverlening en veiligheid - Programma 7: 
Bestuur, dienstverlening en veiligheid - 
Financiën

Donatie Most In dit overzicht wordt het bedrag van de donatie voor Most 
meegeteld als plus maar dat zou toch minus moeten zijn ?

Dit is een verschuiving van (een deel van) het budget onvoorzien. 
Bij het overzicht algemene dekkingsmiddelen geeft dit een voordeel 
in verband met verlaging van het uitgavenbudget. Bij programma 7 
geeft dit een nadeel door het verhogen van het uitgavenbudget. De 
verschuiving wordt gedaan omdat de kosten geboekt moeten 
worden op het programma waar ze betrekking op hebben. 

15 27-5-2025 VVD Hans van Scheijen Bestuursrapportage 2025 - Thema Bestuur, 
dienstverlening en veiligheid - Algemene 
dekkingsmiddelen - Financiën

Belasting en Invordering Wat is de oorzaak van de €93.000 hogere ontvangst? De meeropbrengst uit de OZB valt iets hoger uit dan geraamd. Dit 
komt doordat de WOZ-waarden licht hoger zijn uitgevallen dan 
waarmee rekening is gehouden op het moment van het bepalen van 
het tarief. De stijging is echter beperkt: de meeropbrengst bedraagt 
circa 0,83%.

3-6-2025 Pagina 2 van 2


